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Protokół Nr XX.2016 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 13 kwietnia 2016 r. 
 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 1430 a zakończone o godzinie 1445. 
W sesji wzięło udział 15 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 
Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 
załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał wszystkich radnych oraz osoby uczestniczące 
w XX sesji Rady Powiatu w Opatowie i tym samym rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram 
obrady sesji rady powiatu”. 
Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  
Podczas rozpoczęcia obrad obecnych na sali było 14 radnych (brak radnego R. Łuckiego, 
radnego T. Stańka, radnego R. Kasińskiego). 
 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 
poprzednich sesji. 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.  
Brak na sali obrad pana R. Łuckiego. 
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt porządku obrad, po czym  zapytał czy 
są uwagi lub inne propozycje. 
W trakcie odczytywania projektu porządku obrad na salę obrad wszedł pan radny Ryszard 
Łucki (godz. 14:31). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 15 – osobowego składu 
radnych. 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 
6.Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2016 - 2027; 

b) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie obrad XX sesji Rady Powiatu. 
 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 
odczytanego porządku obrad. 
W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.  
 
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława 
Włodarczyka – Starostę Opatowskiego. 
  
Pan Starosta przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami, 
która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
Następnie pan Przewodniczący podziękował za przedstawienie w/w informacji panu 
Wicestaroście, po czym zapytał czy ktoś z radnych ma pytania w bieżącym punkcie obrad. 
 
O głos poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który powiedział, że można byłoby przy okazji 
realizacji wykonania klimatyzacji w budynku starostwa założyć Internet bezprzewodowy (WI-
FI), co byłoby udogodnieniem nie tylko dla radnych, pracowników ale także interesantów. 
 
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad.5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowym 
punkcie obrad. 
 
O głos poprosił pan radny Krzysztof Hajdukiewicz, który przychylił się do wypowiedzi  pana 
radnego Grzegorza Gajewskiego dot. bezprzewodowego Internetu. Kontynuując zapytał czy 
byłaby możliwość przy realizacji zadań preferowania usług oferowanych przez firmy z terenu 
powiatu tj. by tym samym środki zostawały w naszym powiecie. Kolejną kwestią, o którą 
zapytał pan radny Hajdukiewicz było użytkowanie dróg dojazdowych (w tym opłat) do 
wysypiska śmieci w miejscowości Janczyce. Nadmienił, iż kierowcy skarżą się na brak 
tabliczek informujących o możliwości dowozu odpadów.  
 
O zabranie głosu poprosił pan Starosta Bogusław Włodarczyk. 
 
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który odniósł się do wypowiedzi pana 
radnego Grzegorza Gajewskiego stwierdzając, iż nie mówi nie w kwestii WI-FI, ale nie jest 
przygotowany i proponuje aby w chwili obecnej przychylić się do realizacji zadania jakim jest 
założenie klimatyzacji w budynku starostwa. 
 
Pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu obrad. 

Ad.6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2016 – 2027. 
Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2016 – 2027, a następnie zapytał czy są pytania 
lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 
„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XX.20.2016 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
 

b) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r.. 
Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r., 
a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 
 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 
„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XX.21.2016 została podjęta jedno 

głośnie i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
 
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 
 

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący oddał głos panu Staroście Bogusławowi Włodarczykowi, który odnosząc 
się do zapytań radnego Krzysztofa Hajdukiewicza powiedział, iż co do preferowania firm 
z terenu naszego powiatu to wszelkie kwestie z tym związane reguluje ustawa prawo 
zamówień publicznych, natomiast co do pobierania opłat za użytkowanie dróg powiatowych 
to te kwestie reguluje ustawa o drogach i samorządzie powiatowym. Kończąc wypowiedź 
odniósł się ponownie do kwestii WI-FI mówiąc, iż jest jeszcze Powiatowy Urząd Pracy i być 
może trzeba byłoby podejść całościowo w tym temacie. Natomiast co do rozwiązania tej 
kwestii, koncepcję przedstawi na jednej z kolejnych sesji.  
 
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu obrad. 
 
Ad.8. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji Rady 
Powiatu”.  
Na tym sesję zakończono. 
       
Protokolant: 
mgr Justyna Zdyb     
       Przewodniczący Rady Powiatu 
       /-/ Zbigniew Wołcerz 
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